



القاهرة للدواجن

شركة القاهرة للدواجن

ش.م.م

خاضعة لقانون الإستثمار

To EGX Listed Companies Section - Disclosure Department Greetings,	السادة / البورصة المصرية قطاع الشركات المقيدة - إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،،
Kindly note that the EGM meeting which took place on April 1st 2026 has approved the following:	رجاء الإحاطة أن الجمعية العامة الغير عادية قررت باجتماعها المنعقد بتاريخ ٢٠٢٦/٠٤/١ الموافقة على:
1- Approval of the merger of Cairo New Poultry Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – Merged Company 1), Cairo Poultry Slaughterhouses Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – Merged Company 2), Wadi El Natron Broiler Production Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – Merged Company 3), Wadi El Natron Poultry Breeders Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – Merged Company 4), and Cairo Feed Production Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – Merged Company 5) into Cairo Poultry Company (an Egyptian joint stock company established under the Investment Law – the Merging Company), at the book value of the assets and liabilities of both the Merging Company and the Merged Companies in accordance with the financial statements as at 31/12/2023, which is the date adopted as the basis for the merger. 2- Approval of the adoption of the two valuation reports, namely the “Original Valuation Committee Report” and the “Reconsideration Committee Report,” regarding the verification of the accuracy of the preliminary valuation of the assets and liabilities of both the Merging Company and the Merged Companies. 3- Approval of the amendment of the Company’s objects by adding the activities of the Merged Companies to the Company’s objects in connection with the merger. 4- Approval of reopening the main offices, branches, and operational sites of the Merged Companies and	١ - الموافقة علي إندماج كل من شركة القاهرة الجديدة للدواجن (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة مندمجة ١) وشركة القاهرة لمجازر الدواجن (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة مندمجة ٢) وشركة وادي النطرون لإنتاج بداري التسمين (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة مندمجة ٣) وشركة وادي النطرون لأمهات الدواجن (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة مندمجة ٤) وشركة القاهرة لإنتاج الأعلاف (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة مندمجة ٥) في شركة القاهرة للدواجن (شركة مساهمة مصرية - منشأة وفقاً لأحكام قانون الاستثمار - شركة دامجة) وذلك بالقيمة الدفترية لأصول والتزامات الشركة الدامجة والشركات المندمجة طبقاً للقوائم المالية في ٢٠٢٣/١٢/٣١ وهو التاريخ المتخذ أساساً للإندماج. ٢ - اعتماد تقرير التقييم “تقرير لجنة التقييم الأصلية” و تقرير “لجنة إعادة النظر” بشأن التحقق من صحة التقدير المبدئي لأصول والتزامات كل من للشركة الدامجة والشركات المندمجة. ٣ - الموافقة على تعديل غرض الشركة بإضافة أنشطة الشركات المندمجة إلي غرض الشركة وذلك بمناسبة الاندماج.



القاهرة للدواجن

شركة القاهرة للدواجن

ش.م.م

خاضعة لقانون الإستثمار

incorporating them as branches and operational sites of the Company in connection with the merger. 5- Approval of determining the value of the issued and paid-up capital in connection with the merger. 6- Approval of the amendment of Articles (3, 4, 6, and 7) of the Company's Articles of Association in accordance with the effects of the merger. 7- Approval of the draft merger agreement and the draft amendment of Articles (3, 4, 6, and 7) of the Company's Articles of Association. 8- Approval of the Merging Company legally succeeding the Merged Companies in all rights and obligations in connection with the merger. 9- Approval of authorizing the Chairman of the Board of Directors, or his delegate, to carry out all procedures related to the merger in accordance with the law, with the right to appoint or delegate others to act on their behalf.	٤ - الموافقة علي إعادة فتح المراكز الرئيسية وفروع ومواقع ممارسة النشاط في الشركات المندمجة واضافتها كفروع ومواقع ممارسة النشاط في الشركة وذلك بمناسبة الاندماج. ٥ - الموافقة علي تحديد قيمة رأس المال المصدر والمدفوع بمناسبة الاندماج. ٦ - الموافقة على تعديل المواد (٣، ٤، ٦، ٧) من النظام الأساسي للشركة وذلك بالآثار المترتبة على الاندماج. ٧ - الموافقة علي مشروع عقد الإندماج، وعقد تعديل المواد (٣، ٤، ٦، ٧) من النظام الأساسي للشركة. ٨ - الموافقة على حلول الشركة الدامجة محل الشركات المندمجة حلولاً قانونياً في جميع الحقوق والالتزامات بمناسبة الاندماج. ٩ - الموافقة على تفويض السيد/ رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه للسير في السير في إجراءات الاندماج بما يتفق وأحكام القانون، ولهم الحق في توكيل او تفويض الغير في ذلك.
مدير علاقات المستثمرين أ/ هيثم الشعراوي	